
 

 

 

 

UGLEGÅRDSSKOLEN 

 

Emne Skolebestyrelsen 
Mødedato 01. maj 2024 
Tidspunkt 17.30 (mad) 18.00 (møde)  
Mødested Mødelokalet 
Deltagere Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Jacob Juhl Nielsen, 

Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Henrik Martin Petersen, 
Susanne Østerskov Harms 
Jonas Rasmussen, Peter Goth, Dorte Zangenberg, Tanja 
Sebber Larsen, Jimmy Mortensen 

Fraværende Henrik og Camilla 
Sagsnr. [Sagsnr.] 
Referent [Referent] 

REFERAT 

 
 

Dagsordenpunkter for dagen: 

01052024-01 
Godkendelse af referat og dagsorden 
Der er ændringer til referatet. Formanden retter til og vi genfremsender efterfølgende. Punkt 4 
og 10. 
 
01052024-02 
Elevrådet 
Unge ambassadører er udvalgt til at repræsentere ungdommen i Solrød. Ambassadørerne skal 
fortælle, hvad der sker i ung Solrød. 
Der er lavet høringssvar på børn og unge politikken 
Rynkeby, der skal måske ske noget nyt næste år. 
 
01052024-03 
Spørgsmål til referat fra FU 
Link 
Spørgsmål til ressourceklasserne på UG. Der er ressourceklasse på kommende 1 og 2 årgang. 20 
lektioner til hver klasse.  

https://www.solrod.dk/politik/byraad/dagsordener-og-referater/agenda?committee=827be40e-6b50-48c4-91b8-993d75bc35ee&agenda=d87f0b40-6a51-4f30-bf5b-79bc8e63f4ce
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Skoleleder og leder for specialområdet har været til møde på rådhuset og fremlægge vores 
specialtilbud her på skolen. 
Der kommer flere pladser på heldagsskolen. Heldagsskolen får nye lokaler og det gør, at 
tilbuddet kan rumme flere børn. 
Der er fokus på vores specialtilbud og mængden af børn tilbuddet kan rumme. 
Børn- og ungeprofilundersøgelse skal gennemgås på et særskilt møde senere hen. Vi vil invitere 
Louise og Bo til at fremlægge undersøgelsen 
 
01052024-04 
Information fra forperson og skoleleder 
Henvendelse fra skolefotograf. Vi takker nej. Vi er meget glade for at vi ikke skæv vrider 
familiernes økonomi på denne baggrund. Skolen tager klassebillede gratis og tager pasfoto til de 
administrative systemer. 
Henvendelse ang. 2 årgang. Henvendelsen er besvaret fra direktør Dorte Saabye. Der er 
forældremøde i juni for alle forældre. Flemming har sendt FAQ ud. Alligevel tilbød formanden 
for skolebestyrelsen, at holde møde med de par forældre der havde brug for det. Dette møde 
foregik på teams og blev afholdt i går d. 30.04.24. Der var ønske om, at beskeden om 
klassesammenlægning var givet på et forældremøde. Der var en pointering af, at personlige 
henvendelser forventes at modtage et personligt svar. 
Bestyrelsens princip om klassesammenlægning, har fungeret.  Men der skal snakkes proces på 
skolens arbejdsgang. Det har ikke kun været godt, at vi har spurgt hvem eleverne vil gå i klasse 
med. Både skole og bestyrelse har fået henvendelser om det del af processen. 
 
01052024-05 
Præsentation af linjer v. Peter 
Meget fin præsentation. Skolebestyrelsen stillede få opklarende spørgsmål. Vi kigger ind i nogle 
linjer, der nok er under forandring i forhold til den nye mesterlærer, hvor da eng og matematik 
skal læses på de 3 dage eleverne går i skole. 
 
01052024-06 
Klub og april børn fra årshjul i april, udsat 
Flot tilgang til klubben fra 3 årgang. Det kan mærkes, at de nye klubbørn er startet 1 mdr. før. 
Det skal præciseres, at man først kan gå i ungdomsklub når man er 13 år. Der står i et referat, at 
man kan starte når man er 12 år. 
April børn. Den nye børnegruppe er kommet godt fra start. Der er ganske få 
forældrehenvendelser. Den gode overgang fungerer super godt og der har være flot opbakning 
fra de fleste børnehaver. 
 
01052024-07 
Skoleudviklingssamtale fra sidste møde, dagsorden skal aftales og vi aftaler hvem der deltager. 
13.05 er flyttet til 21.05 kl. 13.00. Eva kommer og Line kommer. Ida og Sofie kommer. 
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01052024-08 
Foto v. Eva 
Udsættes på grund af frafald 

 

01052024-09 
Status fagfordeling 
Vi har nu dækket alle fag. Vi skal til at dele ud af andre ting, understøttende undervisning, højt 
begavet, læs PLC mv. mv. 
Vi har 2 ansættelser ude pt. til vores specialområde. 
 
01052024-10 
Evt. 


